
1 

 
 

 

 
Concept-verslag Algemene Ledenvergadering UASV d.d. 15 september 2020 

  

 

 
 

 

 

Concept-verslag van de Algemene Ledenvergadering van de Utrechtse Academisch 
Specialisten Vereniging (UASV) d.d. 15 september 2020 , 17.00 – 18.30 uur, locatie 
Puylaertzaal Q 
 

Aanwezigen: zie presentielijst aan het eind van het verslag. 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Ivm. COVID19 is de vergadering 
verplaatst naar het najaar, normaal vindt de ALV plaats in april / mei.  
 
De agenda wordt vastgesteld, er zijn geen extra agendapunten. 
 
2. Verslag Algemene Ledenvergadering 2019 (dd. 2 april) 
N.a.v. het verslag: 

● De UMC Utrecht notitie neveninkomsten is gepubliceerd op Connect. Alle punten van de OR / 
de UASV zijn aangepast. De UASV zal in de volgende nieuwsbrief een link naar het document 
opnemen zodat medisch specialisten daarnaar kunnen verwijzen in gesprek met hun 
leidinggevende / P&O. De UASV zal in 2020 de naleving van de notitie monitoren indien er 
signalen zijn dat dit niet goed loopt.  

● De cursus “Medisch specialist in conflict” heeft plaats gevonden en werd door de deelnemers 
als zeer nuttig ervaren. De UASV gaat in 2020 verder denken over een eventuele loketfunctie 
voor collega’s in conflict. Tot nu toe zijn er bij de bestuursleden geen grote conflicten bekend, 
dit kan ook komen door COVID19. 

● De bekendheid UASV onder medisch specialisten is een voortdurend punt van aandacht en 
een actiepunt voor het (nieuwe) bestuur in 2020 en daarna. 
 

Geen opmerkingen. Het verslag van de ALV 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld met dank aan de 
secretaresse. 
 
3. Mededelingen 

● Afscheid bestuursleden 

o Schuurhuis merkt op dat de UASV in de afgelopen jaren afscheid heeft genomen van 
diverse bestuursleden: Marnix Lam, Roel Goldschmeding, Gonnie van der Lelij en 
Hans Jacobs hebben het bestuur recent verlaten na jarenlange inzet voor de UASV. 
Anderzijds heeft het bestuur nieuwe bestuursleden mogen verwelkomen, Kirsten 
Kooning, Gerben van de Kraats en Francois Dieleman. Het bestuur zou nog kunnen 
worden uitgebreid dus mocht er onder de leden interesse zijn: sluit u aan! 

 
4. Herverkiezingen 
Schuurhuis gaat haar werkzaamheden in het UMC neerleggen per eind september 2020. Daarmee 
stopt ze ook met haar taak als voorzitter van de UASV. Kooning heeft zich verkiesbaar gesteld als 
bestuurslid en voorzitter. De aanwezigen verkiezen Kooning als voorzitter voor een bestuurstermijn 
van 3 jaar. Van de Kraats is voorgedragen als secretaris van de UASV (opvolger Klijn). Hij wordt door 
de aanwezigen, zonder tegenbericht, verkozen als secretaris voor een bestuurstermijn van 3 jaar. 
Dieleman zal in 2020 een aantal bestuursvergaderingen bijwonen als (aspirant) algemeen bestuurslid.  
 
5. Jaarverslag 2019 van de secretaris 
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Toelichting door Schuurhuis ivm. Afwezigheid van Klijn. Met name gesproken over HAMS, zie 
agendapunt 8 HAMS. Verder geen aanvullingen/ opmerkingen, het verslag wordt vastgesteld met 
dank aan de secretaris. 
 
6. Financieel jaarverslag penningmeester 
De penningmeester licht de financiële jaarstukken 2019 toe. De kascommissie, bestaande uit de 
collegae Kooning en Haas heeft het financieel verslag 2019 goedgekeurd. De penningmeester wordt 
derhalve decharge verleend over het jaar 2019.  
 
In de begroting voor 2020 zijn de verwachte uitgaven van de UASV opgenomen. De website van de 
UASV is gedateerd, in 2020 is daarom een post opgenomen voor vernieuwing van de website. 
Daarnaast is het mogelijk dat er in 2020 themabijeenkomsten worden georganiseerd om de 
bekendheid van de UASV te vergroten. Hiervoor zijn geen kosten begroot. Het te verwachten resultaat 
is naar verwachting negatief (mits de voorgenomen vernieuwingen nog in 2020 kunne plaats vinden). 
Het vermogen van de UASV loopt de laatste jaren gestaag terug maar is nog voldoende om het 
negatieve resultaat op te vangen. Daarom stelt de penningmeester voor de contributie in 2020 vast te 
stellen op 45 euro met een administratieve toeslag van 10,00 euro voor leden die niet met 
automatische incasso willen betalen.  
 
De vergadering gaat akkoord met de begroting 2020 en gaat eveneens akkoord met vaststelling van 
de contributie op € 45,- voor 2020. Het secretariaat zal eind september 2020 de automatische incasso 
uitvoeren en leden die per bankoverschrijving betalen oproepen het bedrag over te maken. 
 
Voor 2021 zoekt het UASV bestuur 2 leden voor de kascommissie. Dhr. Haas heeft aangegeven dit in 
2021 nogmaals te willen doen en het bestuur maakt graag gebruik van zijn aanbod. Het tweede lid 
voor de kascommissie zal in de loop van 2020 worden gezocht. Vrijwilligers kunnen zich aanmelden 
via info@uasv.nl . De voorzitter dankt de leden van de kascommissie en de penningmeester voor hun 
werkzaamheden. 
 
7. Rondvraag ALV 
Geen vragen. Kooning dankt Schuurhuis namens het bestuur en alle leden hartelijk voor al haar jaren 
als voorzitter van de UASV en voor haar inzet voor de positie van de Medisch specialist in het UMC 
Utrecht via de UASV maar ook diverse andere gremia.  
 
8. HAMS 
Schuurhuis licht toe dat er vanuit de Federatie Medisch Specialisten drie thema bijeenkomsten zijn 
geweest over de nieuwe HAMS regeling. Schuurhuis is hier namens de UASV bij aanwezig geweest. 
De poll resultaten heeft ze ingebracht als directe input van de achterban. De federatie was 
voornemens om een ronde te maken langs alle UMC’s in het voorjaar van 2020 maar dit is niet gelukt 
ivm. Covid 19. Wel heeft de Federatie per email Medisch specialisten opgeroepen om input voor de 
HAMS per email op te sturen naar de LAD.  
 
De bestuursleden van de UASV weten niet wat de huidige status is van de onderhandelingen en of er 
input vanuit UMC Utrecht medisch specialisten is ontvangen. Daarom besluiten de bestuursleden om 
de onderhandelaar van de federatie, Jan-Willem Lefebre uit te nodigen voor de eerstvolgende 
bestuursvergadering op 3 november a.s. Geïnteresseerde leden zijn ook van harte welkom om bij 
deze vergadering aanwezig te zijn.  
 
Uitgangspunten / vragen ter bespreking op 3 november zijn: 

- Formuleringen in de HAMS regeling dienen voor 1 uitleg vatbaar te zijn 
- Op wiens initiatief is er besloten tot “modernisering” van de huidige regeling? 
- Moeten alle onderwerpen in de HAMS als totaalpakket worden uit onderhandeld of los van 

elkaar? 
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Presentielijst: 
Aanwezig van bestuurszijde: A. Schuurhuis, vertrekkend voorzitter, T.H. Lo, penningmeester, K. 
Kooning, nieuwe voorzitter, E. van Dorst, algemeen bestuurslid 
 
Verslag: R. Nieuwenhuis 


